
 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
Postbus 1992 
6201 BZ Maastricht 
 
Maastricht, 7 april 2023 
 
Betreft: Mondelinge vragen van Partij van de Arbeid inzake stagevergoedingen bij de gemeente 
 
Geacht college,  

 

Ongetwijfeld lopen er ook binnen de organisatie van onze gemeente stagiaires rond van verschillende 

opleidingen. Heel goed wat ons betreft, want zo kunnen studenten in de praktijk toepassen wat ze in 

de opleiding leren. We zijn voor diversiteit onder stagiaires, dus we hopen dat zowel mbo-, hbo-, als 

wo-studenten stage kunnen lopen bij onze gemeente. Het is belangrijk dat waar het 

(onkosten)vergoedingen betreft, we geen onderscheid maken tussen opleidingsniveau. Omdat we 

graag informeren hoe dit in Maastricht zit stellen we u tijdens de domenvergadering van het domein 

Algemene Zaken op dinsdag 11 april 2023 de volgende mondelinge vragen:  

 

1. Biedt de gemeente Maastricht stageplaatsen aan voor zowel mbo-, hbo-, als wo-studenten? 

Zo nee, voor welk opleidingsniveau wel en waarom voor de andere(n) niet? 

2. Krijgen stagiaires bij de gemeente Maastricht een onkostenvergoeding? Zo ja, waar is deze 

vergoeding voor bedoeld? Zo nee, waarom niet? 

3. Zijn er buiten een onkostenvergoeding nog andere vergoedingen waar een stagiair recht op 

heeft tijdens zijn/haar stage bij onze gemeente?  

4. Is de hoogte van de onkostenvergoeding gelijk voor alle stagiaires? Dat wil zeggen: los van je 

opleidingsniveau of afdeling waar je stage loopt? Zo nee, waarom niet?  

5. Indien er ongelijke vergoedingen worden betaald, wat is het standpunt van het college 

hierover? Bent u bereid gelijke vergoedingen per collegejaar 2023-2024 te hanteren? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Maren Slangen 

Partij van de Arbeid 


